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CONCERT DE ROSARIO A 
LES FESTES DEL GRAN SOL

A partir de les 20h
Concert de Rosario Flores al Parc del 
Gran Sol 
(organitza Ajuntament de Badalona)

16 de juny

A partir de les 20h
Pregó de festes i entrega de premis Sant Jordi a les 
labors socials pel barri

16 de juny

17 de juny
De 8 a 20h. 
Torneig de Petanca i Futbol Sala – Classificacions

A partir de les 20h 
- Gran sardinada
- Concert Gran Sol Rock amb Ktulu, Tocho i Los Estropeaos
  Entrada lliure (Organitza Ajuntament de Badalona)

De 8 a 16h 
Final del Torneig de 
Futbol Sala i entrega de 
Trofeus

Festes a la Manzana XIII 
A partir de les 11h
- Xocolatada 
- Castell inflable
- Festa de l’escuma

A partir de les 21
Havaneres i rom cremat 
amb el grup Roca-Grossa

18 de juny

21 de juny
A partir de les 19h 
- Homenatge a la tercera 
  edat
- Berenar-sopar i ball 
  amenitzat pel Duo 
  Cotton

22 de juny
A partir de les 19h
- Gran xocolatada
- Actuacions infantils al Parc del Gran Sol:
• L’Atelier des artistes
• Dancing Dreams
• Ballet flamenco Nati Andújar

24 de juny

23 de juny
A partir de les 22h 
- Revetlla de Sant Joan 
  amb coca i cava pels  
  socis.
- Discomòbil amenitzada 
  amb Karla Duarte.

A partir de les 12h
- Gran xistorrada al Parc del Gran Sol
- Castell inflable i Festa de l’escuma a la Manzana I

A partir de les 20h
Fi de festa
• Coro de la Asociación Extremeña Zurbarán
• Grup de ball José Antonio, balls en línia i de saló
• Un paseo por el Flamenco
• Dansa Oriental SAMAAR
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Nou radar 
mòbil

La Guàrdia Urbana posa en funcionament un nou radar mòbil
que començarà a sancionar la setmana vinent

Presentació del dispositiu, aquesta setmana / Ajuntament

Actualitat AVV Gran Sol
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Hablamos con el presidente de la AVV Sant Joan de Llefià, Jordi Mesas, sobre las fiestas del Gran Sol 
y los problemas y las deudas históricas del barrio

“Llefià es el barrio que más aporta 
y menos recibe del Ayuntamiento”

Segundo año sin vaquillas...
¿qué valoración se hizo del pri-
mer ciclo de conciertos? 
Muy positiva. Con el cambio de 
marco de fiestas se ha ganado 
100%, las vaquillas llegaban a ser 
un poco complicadas. Los chava-
les se tiraban al ruedo y tocaban al 
animal, y eso eran problemas para 
la asociación. Ahora estamos en la 
Champions League de las fiestas, de 
lo mejor que puede haber en Bada-
lona.  

Ahora Rosario Flores. Se man-
tiene el nivel.
Rosario Flores es número uno en el 
género del flamenco-pop. El Ayunta-
miento ha apostado por el cambio y 
estamos contentos.

¿Este año ha habido más pro-
blemas a la hora de programar 
el concierto? 
Se durmieron en los laureles...había 
peticiones que habíamos hecho y 
no pudieron ser por llegar tarde. Yo 
creo que esto habría que hablarlo en 
febrero, sobre todo el cartel de artis-
tas, para disponer de calendario. Al 
final el resultado es positivo y es lo 
que cuenta.

¿La AVV se planteó seriamente 
volver a organizar vaquillas si el 
Ayuntamiento no respondía?
Estuvo sobre la mesa y es el trato 
que tenemos con el Ayuntamiento. 
La asociación ni es de la junta ni es 
mía, nosotros solo la dirigimos, y 
no vamos a dejar que las fiestas se 
pierdan, sea un modelo o sea otro. 
Si es éste, yo, encantado; si algo se 

Jordi Mesas delante de la puerta de la asociación

tuerce, será otro.

¿Se está escuchando a la aso-
ciación? 
Hemos pedido varias cosas, como 
antideslizante en Juan Valera o paso 
de peatones iluminado delante del 
colegio Antonio Botey. Todo lo que 
hemos ido reclamando, incluido el 
ascensor en Albert Llanes, se ha he-
cho o iniciado. Ha costado, pero un 
10. Tengo que agradecer a la alcal-
desa su colaboración con la asocia-
ción. Ella se puso a trabajar y ahora 
es una realidad.  

¿Qué otras necesidades tiene el 
barrio? 
La jardinería roza la vergüenza, en 
el Gran Sol y en otros puntos. Ahí 
sí que hay que poner un cero bien 
grande. No sabemos qué tiene el se-
ñor Mañas en la cabeza. De todo lo 
que iba a hacer, no ha hecho nada.  

¿La jardinería en general de 
todo el barrio?
Las manzanas -parques y jardines 
interiores entre bloques-, sobre 
todo, que son privadas de uso pú-
blico. Hace años, el Ayuntamiento 
dotaba a las mancomunidades para 
que mantuvieran los parques y zonas 
de jardín. Luego se hizo un contrato 
con el Ayuntamiento, cogido con 
pinzas, a través del cual el Consis-
torio se ocupaba del mantenimiento, 
algo que no pasa. Es algo que yo he 
hablado con Dolors y estamos en 
ello. Lo práctico es que cada man-
zana reciba una cantidad de dinero y 
que los vecinos se gestionen. Si no, 
que se ponga una brigada en Llefià; 
este barrio absorbe una y hasta dos 
brigadas. Llefià es el barrio que más 
aporta y menos recibe del Ayunta-
miento. A ver si vamos a tener que 
pedir la independencia...y no deci-
mos que nadie nos roba.

También pensáis ya en la refor-
ma del Gran Sol. 
Lo hemos comentado, pero de 
momento nadie ha hecho caso. El 
parque tiene más de 30 años, y está 
mal parido, tiene fallos estructurales, 
elementos obsoletos, y se han ido 
poniendo parches cutres a los pro-
blemas durante años. El parque será 
una de las prioridades por las que la 
asociación empiece a luchar ya. El 
discurso de fiestas irá por ahí. No 
puede ser que el único gran parque 
del barrio esté así.  

Precisamente el anfiteatro 
acogió el concierto de ‘No ca-
llarem’, que contó con vuestra 
colaboración. ¿Cómo lo valo-
rasteis?
Vinieron y nos pidieron la asocia-
ción para la luz y que los artistas 
se cambiaran. Aquí, quien venga 
con respeto, se encontrará con las 

puertas abiertas. Estuvimos las 12 
horas y sin problemas. Si es cierto 
que la organización fue muy mejo-
rable, yo creo que no se esperaban 
ese éxito. Jamás había visto el par-
que así, no cabía un alfiler. Tendría 
que haber habido un plan de segu-
ridad que limitara el aforo, muchos 
más lavabos, ambulancias... Siem-
pre que se cumplan todos esos 
mínimos, tendrán la asociación 
abierta.

Al día siguiente, ciertos secto-
res políticos hicieron batalla del 
tema. ¿La zona quedó limpia? 
Hubo un ejército de limpieza todo el 
día y lo dejaron impoluto. La asocia-
ción se preocupó de que se manda-
ran brigadas, y el Ayuntamiento no 
escatimó nada.  

Lee la entrevista completa en 
www.diaridebadalona.com

“Vamos a por 
la reforma del 
parque del Gran 
Sol, es prioridad”

“La organización 
del ‘No Callarem’ 
fue mejorable, 
pero no cabía ni 
un alfiler”

Segons ha avançat el propi 
Jordi Mesas al Diari de Ba-
dalona, la sorpresa d’aques-
tes Festes del Gran Sol serà 
la visita del president Carles 
Puigdemont. El líder del go-
vern català assistirà al tret de 
sortida de les festes, el diven-
dres dia 16, i estarà present al 
pregó i a l’entrega dels premis 
de Sant Jordi que atorga l’en-
titat veïnal.

Puigdemont 
visita les 
festes

Més d’un milió de persones passaran pels 5 km de costa de la ciutat

Tot i que fa setmanes que cente-
nars de ciutadans gaudeixen de la 
plajta de Badalona, la temporada 
oficial de bany no dóna el tret de 
sortida fins a aquest cap de setma-
na. A partir d’aquest dissabte, dia 
10, Badalona estarà completament 
preparada per a rebre més d’un 
milió de persones de persones 
a la seva façana marítima. De fet, 
la previsió municipal aproxima-
da és de quasi un milió i mig de 
banyistes, entre veïns del municipi 
i de localitats de l’entorn. La tem-
porada de bany s’allargarà fins a 
l’11 de setembre. A partir d’aquest 
cap de setmana, el servei de so-
corrisme, contractat d’urgència 
aquests darrers dies, començarà 
a desenvolupar-se amb normalitat 
a tots els trams de platja de 10 a 
19h. D’altra banda, hi haurà una 
parella d’agents de Guàrdia Urba-
na de matí i una altra de tarda, fins 

Badalona enceta la temporada 
oficial de platja aquest cap de setmana

a les 18h. El servei d’acompanya-
ment per a persones amb mobilitat 
reduïda comptarà amb una cadira 
amfíbia i suport de dos profes-
sionals a dos punts diferents: a la 
platja del Pont d’en Botifarreta (a 
l’alçada del carrer Torrebadal) i  a 
la platja de l’Estació (a l’alçada de 

l’aparcament de l’estació). 

Neteja d’aigua i sorra
L’Ajuntament disposarà d’una em-
barcació tipus Marnet per a la re-
collida de sòlids flotants al mar que 
treballarà de forma diària, de les 10 
a  les 15 h. La neteja s’intensificarà 

a la sorra i l’entorn diàrimanet 

Prohibició d’animals i limita-
ció de la pesca
La pesca marítima recreativa de su-
perfície des de terra a tot el litoral - 
des del 15 de maig al 15 de setembre- 

EL SERVEI DE SOCORRISME CANVIA DE MANS

Després de molts anys, concre-
tament des de 2009, el servei 
de socorrisme no estarà en 
mans de Proactiva. La con-
tractació impulsada d’urgència 
per l’Ajuntament, després que 
Proactiva impugnés el con-
curs públic per la subrogació 
del personal, s’ha fet efecti-
va aquesta mateixa setmana. 
El negociat sense publicitat 
del Consistori hauria anat a 

mans d’una altra empresa que 
fonts municipals no han po-
gut confirmar encara, i que es 
farà públic aquest divendres. 
La prestació bàsica de salva-
ment comptarà amb un mòdul 
central a Pont d’en Botifarreta, 
quatre mòduls assistencials al 
Coco, l’Estació, la platja dels 
Pescadors i la del Cristall, a 
més de punts de vigilància i 
assistència.

no es pot practicar entre les 8 h i les 
20 h, ni entre les 2 h i les 5 h a totes 
les platges. Entre l’10 de juny i l’11 de 
setembre, també resta prohibit portar 
animals de companyia a la sorra i a 
l’aigua excepte els gossos d’assistèn-
cia per a persones amb discapacitat.
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Passarà a ser d’un carril i un semàfor alternarà el sentit de circulació
El tram del carrer Eduard Maris-
tany més estret a l’alçada de les 
Tres Xemeneies tindrà només un 
carril i serà de doble sentit de 
circulació regulat per semàfors. 
Aquesta és una de les actuacions 
que el govern municipal, d’acord 
amb els resultats de reunions amb 
veïns i veïnes del barri de la Mora, 
adoptarà per tal de garantir la se-
guretat viària i fer més fàcil la con-
vivència de vianants, bicicletes i 
vehicles de motor. El regidor d’Es-
pais Públics i Mobilitat, Francesc 
Duran, va acordar en la darrera 
reunió amb el veïnat que en les 
pròximes setmanes es reduiran 
de 2 a 1 els carrils de circulació al 
tram del carrer Eduard Maristany 
a tocar al mur de l’antiga central 
tèrmica de FECSA. Paral·lelament 
també es procedirà a l’ampliació 

Badalona millorarà la seguretat 
del tram d’Eduard Maristany a les 
Tres Xemeneies

d’una de les voreres de 0,8 metres 
a 2,8 metres d’amplada, la qual 
cosa garantirà la seguretat del pas 
dels vianants. El regidor d’Urba-

C. Eduard Maristany / Ajuntament

La Guàrdia Urbana posa 
en funcionament un radar mòbil
Ja és al carrer, però no se sancionarà als conductors fins la setmana vinent

Amb l’objectiu de reduir la sinis-
tralitat a la ciutat, la Guàrdia Ur-
bana de Badalona acaba d’incor-
porar un radar mòbil per mesurar 
la velocitat dels vehicles i diver-
sos aparells drogotest que tenen 
com a funció detectar aquelles 

persones que circulen després 
d’haver consumit substàncies es-
tupefaents. El nou radar mòbil ha 
entrat en funcionament aquesta 
mateixa setmana, tot i que fins a 
la setmana vinent no sancionarà 
als conductors i conductores que 

El nou aparell mòbil, els di-
versos drogotest i l’increment 
de controls d’alcoholèmia que 
s’han anat realitzant en els da-
rrers mesos, l’Ajuntament vol 
accentuar la lluita contra la 
sinistralitat en les carreteres i 
carrers de la ciutat, tot i que les 
dades comparades del primer 
trimestre del 2017 són posi-
tives respecte les de l’any an-
terior. Durant el període com-
prés entre el mes de gener i el 
d’abril d’aquest any, el nombre 

UN 14% MENYS D’ACCIDENTS AQUEST 2017

sobrepassin els límits de velo-
citat, que seran només advertits 
durant aquests primers dies. Un 
cop hagi passat aquesta primera 
setmana de proves, les infrac-
cions captades per l’aparell de 
mesura de velocitat sí que seran 

d’accidents amb víctimes s’ha 
reduït un 14% respecte a les 
dades del mateix trimestre del 
2016, el que suposa 33 ac-
cidents amb víctimes menys 
que a l’any anterior. Afortuna-
dament, a diferència de l’any 
2016, no cal lamentar cap 
víctima mortal durant els pri-
mers mesos d’aquest any. En 
total, durant el primer trimes-
tre de l’any 2017 s’han produït 
a Badalona 203 accidents de 
trànsit.

Un total de 151 persones van deixar 
d’estar a l’atur el passat mes de maig 
a Badalona, fet que suposa una cai-
guda en la taxa de desocupació de 
la ciutat de l’1,01% respecte al mes 
d’abril. Aquesta baixada permet que 
el nombre de persones aturades es 
redueixi fins a les 14.871, una dada 
inferior a la registrada l’any 2008 
(15.575), quan va començar la crisi 
econòmica. Amb aquesta caiguda 
de la desocupació, Badalona conso-
lida una tendència a la baixa que ha 
permès reduir l’atur en 2.030 perso-
nes durant els últims 12 mesos, fet 
que suposa una variació interanual 
del -12,01%.

L’atur torna 
a baixar a 
les portes 
de l’estiu

nisme, Oriol Lladó, i el director del 
Consorci del Besòs, Sito Alarcón, 
també van explicar que continuen 
les negociacions amb Endesa per 

a la cessió del sòl, pas indispen-
sable per a poder impulsar el pro-
jecte definitiu per aquell tram de 
carrer.

sancionades seguint els parà-
metres que regeix la llei. D’altra 
banda, també s’han incorporat 42 
aparells de transmissió (walkies), 
a través d’un conveni amb la Ge-

neralitat, a l’espera que finalitzi 
el procés de licitació dels nous 
aparells transmissors que incor-
poraran les últimes innovacions 
tecnològiques. 
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La revolta de les dones
Construir la república catalana permetrà per primer cop a les dones participar 
en la definició de la comunitat política

Les dones han ocupat seients 
d’autobús que ens estaven ve-
tats, omplert de paperetes les 
urnes que ens excloïen i liderat 
revoltes contra l’augment de 
preus dels productes més bà-
sics o contra les lleves forçoses. 
Les dones també van desobeir 
la legalitat franquista en temes 
com els contraceptius, l’avorta-
ment o el divorci. Cap d’aquests 
actes complia amb la legalitat 
vigent sinó que la desbordava. 
Ningú no ens ha d’explicar que 
la llibertat no s’atorga, sinó que 
es guanya. El referèndum que 
ens nega l’Estat espanyol té 
una rellevància especial per a 
les dones. La construcció de la 
república catalana és la primera 
vegada que podrem participar 

en la definició de la comunitat 
política i en l’establiment del con-
tracte social entre els membres 
d’aquesta comunitat política. No 
vàrem poder votar la Constitució 
ni de la primera ni de la segona 
república espanyola ni tampoc 
l’Estatut d’autonomia del 1932 
– tot i que les dones el recolza-
ren amb més de 400.000 firmes 
lliurades al president Francesc 
Macià. La Constitució espanyola 
del 1978 fou redactada per set 

“pares” i discutida per unes Corts 
on només hi havia un 5 per cent 
de diputades. El resultat és una 
constitució que ens invisibilitza, i 
no només en el llenguatge – s’hi 
mencionen ciutadans, electors, 
diputats, jutges...–. En els dos 
únics cops que se’ns menciona 
explícitament parlen del matrimo-
ni i de la preeminència dels homes 
sobre les dones en la successió a 
la corona. Aquesta constitució ha 
contribuït a reproduir la situació 

de desigualtat de les dones. Tenim 
avui al nostre abast l’oportunitat 
de fer una república on les dones 
siguem protagonistes des del pri-
mer dia. Som el 51% de la pobla-
ció! Des de la meitat dels espais 
de participació i decisió que ens 
correspon ocupar, podem fer de 
la justícia social i de l’equitat de 
gènere els pilars fonamentals de la 
nova república. La qualitat demo-
cràtica i el nivell de desenvolupa-
ment dels països es mesuren per 
la situació de les dones. Segons 
l’Institut Europeu per a la Igual-
tat de Gènere (EIGE), Dinamarca 
té un valor de 71 (sobre 100) en 
l’índex d’igualtat de gènere, men-
tre que Espanya registra un valor 
de 54. Avui dia a Catalunya les 
dones tenen gairebé el doble de 
possibilitats de ser pobres que 
els homes, especialment les fa-
mílies monoparentals, les dones 
gitanes o migrades i les dones 
grans amb pensions minses. Amb 
la república catalana podrem no 

només augmentar les pensions 
sinó garantir-les, ja que és l’Es-
tat espanyol qui s’està polint 
a una velocitat de vertigen la 
guardiola de les pensions. Una 
república per garantir també el 
dret a la cura de totes les per-
sones, amb serveis públics de 
dependència, sanitat i educació 
de qualitat, que no faci recaure 
en les dones la provisió gratuïta 
del conjunt de la societat. Una 
república on  s’instaurin per-
misos de maternitat i paternitat 
iguals i intransferibles. Una 
república on la lluita contra la 
violència masclista sigui per fi 
una qüestió d’estat. A les dones 
ens sobren els motius per lide-
rar aquesta revolta democràtica 
que aspira a un país millor per a 
totes i tots. Una revolta que aca-
bi alhora amb l’Estat centralista, 
les desigualtats socioeconòmi-
ques i el patriarcat. I aquesta 
revolta només necessita un vot: 
el del Sí a la república catalana. 

Tània Verge Mestre. 
Professora agregada del 
Departament de Ciències 
Polítiques i Socials a la UPF

L’Ajuntament treu a concurs la concessió de servei de bar

El pulmó verd de Badalona, que aquest 
2017 compleix una dècada de la seva ober-
tura total a la ciutadania, tornarà a dispo-
sar properament de servei de bar. I és que 

El parc de Can Solei i Ca l’Arnús 
tornarà a tenir ‘xiringuito’

l’Ajuntament ha publicat l’oferta per gestio-
nar una guingueta durant un període de dos 
anys, amb dos més opcionals de pròrroga.
Es tractarà d’un mòdul amb zona de terras-

sa i pèrgola, a més d’un altre mòdul per a 
lavabos. Estarà situat a l’espai adjacent a la 
zona de jocs infantils, a tocar de l’entrada 
al parc des del carrer de Sant Bru. El servei 
es tornarà a posar en marxa per segon cop, 
després que ja hi hagués una concessió 
el 2013, que va finalitzar fa cosa d’un any 
aproximadament.
El bar obrirà, com a mínim, els caps de 
setmana i dies festius, de 10 a 19h entre el 
novembre i el març, i de 10 a 20h d’abril a 
octubre, tot i que l’adjudicatari podrà optar a 
obrir fins a les 22h alguns mesos. L’Ajunta-
ment valorarà la proposta de pla de dinamit-
zació, programacions culturals, actuacions, 
espectacles i concerts de petit format a l’ho-
ra d’atorgar la concessió. 
L’explotació del servei implicarà un cànon 
anual de 2.600 euros, i la instal·lació dels 
moduls té un cost aproximat, segons càl-
culs municipals, de quasi 70.000 euros. Es 
poden presentar ofertes fins a finals de juny.

Badalona posa en marxa una campanya de de 
reciclatge d’envasos lleugers -llaunes, brics, 
gots de plàstic- i de vidre. entre els establi-
ments d’hostaleria. Durant l’estiu s’incidirà als 
establiments de la franja marítima i a partir de 
la tardor, als principals eixos comercials de 
la ciutat. Un equip d’informadors ambientals 
visitarà els bars i els restaurants per tal de 
conèixer de primera mà els hàbits de reci-
clatge i detectar les necessitats específiques. 
També es lliuraran cubells de reciclatge total-
ment gratuïts, per tal de facilitar la separació 
en origen dels residus d’envasos que generen.

Cubells de 
reciclatge per 
als bars de la 
ciutat

Quiosc adjudicat el 2013 / Ajuntament

Badalona preveu construir 
tres noves escoles bressol els propers anys
A més de Montigalà, ja anunciada per govern i PSC, serien al Centre i Llefià-La Salut

Escola bressol Virolet / Ajuntament

Als detinguts se’ls hi han encautat diversos 
estris per accedir als habitatges, així com 
telèfons mòbils sostrets. Alguns d’ells te-
nien antecedents per fets similars. També 
un dels individus comptava amb una ordre 
de recerca i detenció. 

La Guàrdia Urbana ha detingut aquesta 
setmana cinc homes, veïns de Badalona i 
Barcelona, que es disposaven presumpta-
ment a robar en una casa ubicada al carrer 
Rius i Taulet, al barri de Sant Mori de Llefià. 
Segons el cos policials, arran de la trucada 
d’un veí, dues patrulles s’han desplaçat al 
lloc localitzant ‘in fraganti’ a uns individus 
forçant la porta d’accés d’una casa mentre 
que la resta del grup vigilaven els voltants. 
Suposadament, instants abans, aquests 
individus ja havien intentat accedir a un 
altre habitatge, ja que després de realitzar 
una inspecció ocular a la zona s’ha pogut 
comprovar que una altra casa del mateix 
carrer presentava danys a la porta d’entrada. 

Detinguts ‘in fraganti’ 
quan intentaven entrar a 
robar a un pis de Llefià

La ciutat disposarà de tres noves escoles 
bressol els propers anys si s’arriben a com-
plir els compromisos de l’Ajuntament. Una 
d’elles, a Montigalà, ja va ser anunciada 
després que govern i PSC arribessin a un 
acord en el marc del pressupost de 2017 i 
les inversions del mandat. Llavors, el grup 
socialista va plantejar també la necessitat 
d’elaborar un pla a mig termini que inclo-
gués l’edificació de més escoles bressol pel 
creixement demogràfic de certs barris i la 
necessitat de places. Una visió que l’execu-

tiu comparteix. Aquest dijous, el Consistori 
ha anunciat aquesta iniciativa, encaminada 
a “donar resposta a la creixent demanda de 
places”, ja que, apunten, la situació actual 
comporta “que una de cada tres sol·licituds 
de plaça pública no pugui ser atesa”. Les 
zones d’ubicació, a més de Montigalà-la 
Batllòria, serien els districtes del Centre i 
de Llefià-La Salut, àrees amb “un dèfici im-
portant de places”. El pla preveu que cada 
centre tingui una capacitat màxima de 107 
places, repartides en els tres grups d’edat: 

de 0 a 1 any, de 1 a 2 anys i de 2 a 3 anys. 
En total, 321 places de nova creació que 
situarien el percentatge de cobertura de 
places públiques en un 37%, una xifra molt 

superior als objectius que marca la Xarxa 
Europea d’Atenció a la Infància de la Co-
missió Europea, que exigeix que almenys 
un 15% de les places no siguin privades.

Actualment, Badalona disposa de 480 
places en escoles bressol municipals 
repartides en 5 centres, que sumades 
a les 104 places oferides per les dues 
escoles bressol de la Generalitat, doten 
a la ciutat d’un total de 584 places pú-
bliques. Segons van avançar fa uns dies 
els companys de Badalona Comunica-

EL 40% DE LES FAMÍLIES ES QUEDA SENSE PLAÇA

ció, prop d’un 40% de les families que 
havien sol·licitad plaça a alguns dels 
set centres s’ha quedat fora per man-
ca d’espai. Arran de les xifres, el PSC 
va demanar aquesta setmana un pacte 
de ciutat per elaborar un pla d’escoles 
bressol que assegurés l’augment de 
l’oferta a la ciutat els propers anys.
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L’Escola d’idiomes ‘ENGLISH 
for you’ ha firmat l’acord Cam-
bridge Learning Partner que 
garanteix l’excel·lència en l’en-
senyament i l’aprenentatge de 
l’anglès. D’aquesta manera, el 
centre, situat al carrer Santiago 
Rusiñol, 35, es converteix en 
el primer centre de Badalona 
en obtenir aquesta distinció i 

Recreació virtual / Foto: PFB

Lidl obre una gran botiga a la 
zona de Montigalà-Bufalà
Quasi 4 milions d’inversió i 25 treballadors

Lidl obre la seva nova superfície 
al barri de Bufalà aquesta ma-
teixa setmana. La cadena dóna el 
tret de sortida a un ampli espai 
de venda 1.200 metres quadrats 
ubicat al carrer de la Filosofia, al 
solar on fa anys hi havia la dis-
coteca Gran Velvet, tal i com va 
avançar el Diari de Badalona. Es 
tracta de la segona botiga ubica-
da a Badalona, i està pensada, 
segons la pròpia firma, per apro-
fitar i conservar energia a través 
de sistemes d’il·luminació i cli-
matització de baix consum i pla-
ques fotovoltàiques. La inversió 

ha estat de 3,8 milions d’euros. 
La plantilla constarà d’un total 
de 25 persones i l’aparcament 

Mercedes-Benz ha obtingut uns 
magnífics resultats de vendes 
realitzades durant el passat Saló 
de l’Automòbil Barcelona. Amb 
un total de 1.247 unitats venudes, 
la marca ha aconseguit un incre-
ment del 24% respecte de l’edició 
de 2015. Del total 1.124, corres-
ponen a turismes, 957 dels quals 
de la marca Mercedes. Els SUV 
de la firma van ser les estrelles: 

274 GLA 135 al GLE SUV, i 135 
més al GLE Coupé. També es 
van vendre 167 Smart, un 34% 
més que al 2015. Els monovo-
lums i models d’oci van arribar 
fins a la xifra de 123, amb un 
creixement del 146%. Cal 
subratllar la bona acollida del 
Clase V i les versions Tourer 
de Vito i Citan, amb un 75% de 
vendes.

Foto: MB Motors

oferirà 120 places. L’horari co-
mercial serà de 9.15 a 21.15, de 
dilluns a dissabte.

PFB-Serveis Funeraris obrirà 
una oficina d’informació i 
atenció al centre de Badalona, 
al Carrer Francesc Layret, 84. 
L’objectiu d’aquesta nova ofi-
cina és la d’informar i acostar 
els serveis que ofereix Pompas 
Fúnebres a les famílies, tant en 
les gestions que tenen a veure 
amb la preparació, com en les 
gestions posteriors a la defun-
ció. Des de PFB es mostren 
convençuts que aquesta nova 
iniciativa servirà per millorar 
la informació sobre els serveis 
que es poden oferir, així com 
la transparència absoluta en la 

política de preus, que es pot 
consultar a la seva pàgina web.

El tanatori de 
Badalona obre un 
local al Centre

‘ENGLISH’ for you, acadèmia 
vinculada a Cambridge

Mercedes augmenta 
les vendes al Saló de 
l’Automòbil

Foto: ENGLISH for you

Cues el dia d’obertura / Foto: M.L.

s’uneix al selecte grup de Partners 
d’Espanya. Aquest programa cons-
titueix un projecte pedagògic únic 
que impulsa el desenvolupament 
de la competència emocional a tra-
vés de l’aprenentatge de la llengua 
anglesa i dóna als alumnes eines 
útils per a la resta de la seva vida. 
“Des de Cambridge University 
Press, felicitem ENGLISH for you 

i tots els membres de la seva co-
munitat educativa”, destaca Maria 
Josep Farrarons, directora de la 
Delegació Nord est de Cambrid-
ge University Press. Per la seva 
part, Mariela Lombardo, directora 
d’ENGLISH for you, mostrava el 
seu “agraïment i il·lusió per seguir 
creixent amb professionalitat de la 
mà de Cambridge”.
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En el segon cap de setmana del mes de juny

Després del primer cap de setmana de juny 
amb les festes dels barris de Sistrells i de 
Sant Antoni de Llefià amb diverses activi-
tats, arriba el Correfoc de Llefià, que en-
guany arriba a la 32a edició. Però tot just 
abans, aquest divendres, 9 de juny a les 
19.30h, la plaça de les Brigades Interna-
cionals acull una novetat, un concurs de vi-
deojocs en pantalla gegant. A partir d’aquí, 
una cinquenta d’entitats d’arreu de la ciutat 
ocuparan la plaça Trafalgar dissabte, dia 10 
a partir de les 11 del matí, amb motiu de la 
19a Mostra d’Entitats, que anirà acompan-
yada del 52è concurs de dibuixos infantils 
(11.30h). A la tarda, s’espera la ballada de 
sardanes (19h) amb la cobla Baix Llobregat 
i la Tabalada (19.30h), que donarà pas al 
12è Correfoc Infantil (20.15h) i al Corre-
foc de Llefià (22:15h) pel carrer de Pérez 
Galdós, avinguda Ronda de Sant Antoni, 
Ramiro de Maeztu i plaça Trafalgar. La nit 
finalitzarà amb una festa d’aigua, escuma i 
música. El diumenge, a partir de les 11h, la 
plaça Trafalgar serà l’escenari de diverses 

Llefià es prepara pel Correfoc i 
Canyadó enceta les seves festes

actuacions de les escoles del barri. La jor-
nada finalitzarà a les 20h, amb havaneres i 
rom cremat.
D’altra banda, Canyadó enceta les seves 
festes aquest divendres, destacat per la 
3a Cursa Pirata Nocturna i les havaneres. 
Dissabte hi haurà activitats per a la cana-

lla a l’escola Lola Anglada de 17.30 a 23h, 
mentre que la plaça de la Baixadeta es gau-
dirà del sopar de germanor amb diverses 
actuacions. Diumenge serà el torn de les 
animacions infantils, l’exhibició de zumba i 
la traca final amb Bufons del Foc i del Toc, 
entre altres sorpreses.

Foto: Correfoc de Llefià

Després de grans esforços i la implica-
ció de 350.000 euros de rehabilitació i 
d’equipaments per part de la Fundació 
Sique i l’entitat ASSA de Sant Adrià de 
Besòs, aquest dijous 8 de juny, la conse-
llera de Treball, Afers Socials i Famílies, 
Dolors Bassa, i l’alcaldessa de Badalo-
na, Dolors Sabater, han inaugurat la llar 
residència, que des de fa un any ja és 
ocupada per 12 persones, d’entre 35 i 50 
anys, amb diferents graus de discapaci-
tat intel·lectual. L’edifici ofereix 18 places 
permanents i dues de respir que s’ofe-
reixen a famílies que necessitin deixar 
el seu fill adult de manera temporal. A 
més, un equip multidisciplinari de 15 
professionals de Sique acompanyen, tu-
telen, realitzen un seguiment i cobreixen 
les diferents necessitats de servei dels 
residents. El projecte ha estat finançat 
per la Generalitat de Catalunya, l’Obra 
Social La Caixa, la Fundació ONCE i la 
col·laboració de ICT Filtration, Menarini 
i Amorós Garriga.

La Fundació 
Sique ja té llar 
residència per 
a 12 persones

Del 09/06 al 15/06/2017Núm. 574
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Petits remeis, grans solucions
Aquesta setmana hem conegut que l’ajuntament 
posa     rà remei a una reivindicació dels usuaris 
que passen pel carrer Eduard Maristany sota les tres 
xemeneies. Un estretament aproximadament d’uns 
200 metres que fa perillar la convivència entre els 
que van en cotxe, bici i els que continuen caminant 
pel litoral badaloní. I la solució, provisional, ha es-
tat ben simple. Es reduirà a un carril de trànsit per 

fer una vorera per els vianants i es regularà el pas dels 
vehicles amb un semàfor. Una petita actuació que benefi-
ciarà a molta gent. I són els petits gestos a la via pública 
els que el ciutadà valora amb gran satisfacció perquè els 
fan partíceps de la millora de la ciutat. Una administració 
local necessita treballar a dues marxes; una d’actuació 
diària i l’altre amb una visió estratega de futur. Aquesta 
darrera és més arriscada perquè no reporta reconeixe-

EDITORIAL

ment a curt termini i moltes vegades es necessita la 
intermediació d’altres administracions, però és del tot 
necessari perquè una ciutat no arribi al colapse en un 
futur immediat i sempre tingui reptes d’evolució per 
endavant. Un exemple de mirada general de futur és 
el pla d’inversió en escoles bressol, que gràcies a les 
imposicions del PSC al pressupost, sembla ser que es 
durà a terme de debó.

Del 09/06 al 15/06/2017Núm. 574

La fragilitat del guardià

Propera parada...Montigalà?

El proper mes de juliol farà 7 anys que va 
quedar inaugurada l’estació de metro Pom-
peu Fabra. Enrere quedaven anys i anys 
d’obres, expropiacions, esquerdes, malde-
caps i un munt de diners per connectar Pep 
Ventura amb el Centre de Badalona, poc 
més d’uns 800 metres. Recordo el carrer 

Francesc Macià i el carrer de la Creu tallat 
al trànsit, botigues tancades i veïns que as-
seguraven que les obres havien provocat 
esquerdes a casa seva. 7 anys després, el 
metro arriba al Centre de Badalona i la urba-
nització de la plaça Pompeu Fabra, tot i que 
considero que està mal aprofitada, ha fet 
connectar el cor badaloní amb els barris del 
sud i també amb la Salut i Llefià amb la L10. 
Amb la inauguració de l’estació de metro va 
arribar també la crisi. Pompeu Fabra havia 
de ser, o potser algun dia serà, una gran es-
tació intermodal. El projecte volia fer arribar 
la línia 1, des del Fondo a Santa Coloma 

de Gramenet, fins al Centre de Badalona, 
passant per barris com Montigalà, Llore-
da, Sant Crist, Bufalà i acabant a Pompeu 
Fabra. Aquest traçat va ser redactat fa més 
d’un quart de segle, fins i tot s’havia parlat 
de fer arribar el metro a Can Ruti passant 
per Casagemes, Canyadó, Morera i Pomar, 
però tot plegat va quedar sempre amb pro-
meses sense més. Mentre l’Hospitalet, o les 
poblacions del Baix Llobregat, van quedar 
perfectament comunicades en metro, Ba-
dalona ha quedat mitja ciutat sense metro. 
Aquesta setmana, l’alcaldessa de la ciutat, 
Dolors Sabater ha fet una crida per agilitzar 

aquesta ampliació del metro. Caldria que 
tots els grups municipals anessin a una per 
reclamar aquesta prolongació i poder millo-
rar el transport públic en els barris situats 
al nord del municipi. També hi ha pendent 
l’ampliació del tramvia, a través de la faça-
na marítima, o des del Gorg. Potser mirant 
com ha quedat d’aturat el ramal de la L9, a 
Barcelona, l’ampliació del metro a Badalona 
haurà d’esperar, però esperem que un dia 
una veu gravada ens indiqui que la prope-
ra parada serà Montigalà...serà senyal que 
s’ha lluitat per ampliar el metro a tots els 
barris de la ciutat. 

Maite Carol era la interventora de l’Ajun-
tament de Santa Coloma de Gramenet 
quan la Guàrdia Civil va irrompre un matí 
de 2009 per regirar-lo sota la mirada de 
l’alcalde, detingut. Quan m’he trobat amb 
ella, o quan l’he escoltat a la tele o al 
documental ‘Corrupción: el organismo 
nocivo’ (recomanable), no m’he estat de 
reparar en el seu aspecte fràgil, paradoxal 

en qui havia de vetllar pels diners de tots 
i que va ser menyspreada per advertir de 
la greu situació financera de la promotora 
pública municipal (l’Ajuntament ha hagut 
de destinar 14 milions d’euros a eixugar-li 
deute els darrers tres anys) i alertar d’un 
possible ‘pelotazo’ amb un antic terreny 
públic on els beneficis se’ls van apropiar 
mans privades.
Haurem d’esperar per saber com acaba el 
judici i si les administracions públiques 
es rescabalen dels danys econòmics que, 
segons la instrucció judicial i Fiscalia, 
van patir,cosa que també afecta Badalona, 
per l’especulació entorn a una parcel·la 
adjacent al port i que va comportar que 
es repartissin 3,2 milions d’euros en co-

missions presumptament il·lícites. Però, 
acabi com acabi aquesta llarga història, 
quedaran per sempre els greus insults que 
l’ex alcalde Bartomeu Muñoz i el suposat 
aconseguidor de la trama, l’ex diputat Luis 
García, ‘Luigi’, dedicaven a l’ex intervento-
ra per no avenir-se als seus designis.
Romandrà això, sigui quin sigui el veredic-
te, però també quelcom més greu: sovint 
els responsables de controlar la legalitat 
i l’ús correcte dels fons públics clamen 
en el desert, potser mancats de recursos 
o d’autoritat davant de qui pren decisions 
a conveniència, quan no remant en contra 
de les pretensions (digueu-li electoralis-
tes, digueu-li clientelars) del partit o el 
polític de torn. “La gent prefereix viure bé 

i assegurar-se un futur abans que enfron-
tar-s’hi”, em deia Carol, lamentant-se.
Ella, com d’altres, han estat cabdals per 
desvetllar irregularitats i guiar els investi-
gadors pels viaranys de la degradació de la 
nostra política. ‘Gürtel’, ‘Mercuri’, ‘Púnica’, 
‘Acuamed’... Bona part dels casos d’aquí 
i d’allà han tingut el seu denunciant que 
n’ha dit prou.
Cal reforçar el paper d’aquests ‘guardians’ 
i protegir-los davant de les possibles re-
presàlies dels que necessiten del silenci 
per retenir poder. N’hi ha propostes, al 
Parlament i al Congrés, pendents de deba-
tre. Si tenen per costum veure els informa-
tius i llegir els diaris, coincidiran amb mi 
que els nostres legisladors fan tard.

Jordi Ribalaygue
Periodista de El Mundo

Carles Carvajal
Periodista del Tot Badalona
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Canonge Baranera, 45
08911 Badalona

elvermut45@gmail.com

El Poliesportiu Municipal de Vi-
lafant va viure el passat cap de 
setmana una fase final on el pro-
tagonisme va ser badaloní. Dos 
conjunts de la ciutat es disputaven 
el tron Mini de Catalunya, premi 
que finalment s’enduria la Penya. 
El Divina Seguros i el Sant Josep 
van completar una fase de nota-
ble alt, demostrant ser els millors 
blocs de la categoria. Finalment, 
però, només un es va poder pro-

El mini li guanya el títol català al Sant Pep (120-83)
clamar vencedor. La Penya obria 
la seva participació a Vilafant 
passant per sobre del Col·legi El 
Carme als quarts de final (86-36) 
i mostrant-se molt superior al 
Manresa en el xoc de semifinals 
(111-61). El bloc de Sergi Curto, 
per la seva part, també exhibiria 
superioritat en el seu debut contra 
el Força Lleida (74-95) i tornaria 
a fer-ho a semis davant el Blanes 
(60-96). Després d’aquests dos 

partits previs, el duel decisiu per 
definir el campió de Catalunya 
enfrontaria als dos conjunts que 
més bon bàsquet han practicat 
durant l’any. La final seria clara-
ment verd-i-negra, ja que el Di-
vina exhibiria un nivell d’encert 
impossible de compensar per un 
Sant Josep lluitador. Els 63 punts 
convertits pels verd-i-negres a la 
mitja part (63-40) deixarien el títol 
lligat a favor de la Penya (120-83). Gran temporada dels dos clubs badalonins / Penya

Intel·ligència artificial per detectar jugades: 
l’enginyer que vol revolucionar el bàsquet
Adrià Arbués, aficionat de la Penya, ha desenvolupat un programa que detecta accions

Des de fa anys, tecnologia i es-
port transiten pel mateix camí 
i és per això que cada cop és 
més important comptar amb el 
reforç de la ciència per rendir. 
L’Adrià Arbués, enginyer de 23 
anys i aficionat de la Penya, viu 
per dotar el bàsquet d’eines tec-
nològiques. L’Adrià és un fix de 
l’Olímpic i col·labora amb So-
lobasket seguint els partits del 
Divina. Enguany, el nostre prota-
gonista està finalitzant el projecte 
del màster, el qual consisteix en 
desenvolupar un programa au-
tomàtic de detecció de jugades 
per mesurar-ne l’eficàcia. Parlem 
de contraatacs, bloquejos, pick 
and rolls, sortides de pressió i 
tot allò que la ment d’un tècnic 
pugui imaginar. “La idea és in-
troduir a l’ordinador el cervell 
de l’entrenador. Així funciona la 
intel·ligència artificial”, assegura 
l’entrevistat. 

Quina utilitat té el programa?
El prototip actual desenvolupat 
per l’Adrià compta amb 76 varia-

artificial que pot tenir un ús bà-
sic en el pre partit i el post partit 
de qualsevol conjunt d’elit. “El 
màxim exponent d’aquesta tec-
nologia seria poder utilitzar-la en 

temps real per poder rebre tota la 
informació mentre s’està jugant i 
adoptar les decisions que calgui 
des d’una banqueta”, comenta 
l’Adrià Arbués. 

Contactes amb Ocampo
Buscant entendre quines són les 
necessitats dels entrenadors, 
aquest enginyer i aficionat del 
Divina es va reunir amb Diego 
Ocampo, tècnic verd-i-negre, per 
presentar-li el projecte. “Ocampo 
m’ha explicat que, quan analitzen 
el vídeo dels partits, fan tags i 
apunten què està passant en cada 
instant. Amb la tecnologia d’inte-
l·ligència artificial tot seria més 
automàtic”, celebra Arbués. Mal-
grat que a Europa encara s’ha de 
definir “com es realitza la posada 
en comú o no de la informació en-
tre clubs”, l’Adrià es mostra con-
vençut de quin és el camí. “Crec 
que en tres anys tindrem tracking 
a tota l’ACB. Llavors farem mala-
barismes”, sentència. A l’Olímpic 
hi ha bressol i també intel·ligència 
artificial aplicada al bàsquet.

Adrià Arbués mistra el seu projecte innovador / B.López

“La idea bàsica 
és introduir dins 
del programa la 
ment del tècnic. 
La intel·ligència 
artificial és això”

El prototip té un 
encert del 97% 
en la detecció 
de jugades que 
genera un equip 
de basquetbol

bles pròpies de diferents situa-
cions del joc, tot i que aquestes 
es poden ampliar fins a límits in-
sospitats. Gràcies a les dades de 
‘tracking’ que li ha facilitat la com-
panyia NBN23, empresa que ha 
implementat els sistemes de GPS 
en els entrenaments d’equips ACB 
a través de sensors, l’Adrià ha es-
tat capaç de crear un programa 
que actualment identifica “correc-
tament totes les jugades que fa un 

equip amb un encert del 97%”. 
Però, com podria utilitzar un tèc-
nic de la Lliga Endesa aquesta 
aplicació? Ell ens ho explica. “Per 
exemple, un entrenador podria 
saber ràpidament quants punts 
ha fet Sergi Llull cada cop que el 
defensor li ha passat el bloqueig 
per darrere jugant fora de casa”, 
apunta. És evident, doncs, que 
estem parlant d’una eina tecnolò-
gica derivada de la intel·ligència 

El Prat i el Joventut sembla 
que es deslligaran
Després de 13 temporades de vincu-
lació entre el Prat i el Joventut sembla 
que aquest estiu sí que serà el definitiu 
i no hi haurà una vinculació com els úl-
tims anys. Els últims anys ja hi ha hagut 
menys relació que quan estava l’equip 
a la lliga EBA o a la LEB Plata. L’última 
temporada la Penya ja no va posar ni el 
tècnic i tot i la bona relació entre l’entre-

nador del Prat Roberto Sánchez i el de 
la Penya Diego Ocampo no és el mateix 
que si l’entrenador el posa el Joventut 
com en d’altres anys havia passsat, per 
exemple, amb Carles Duran. Ara queda 
definir que passarà perquè es podria ce-
dir Terrence Bieshaar si no està al primer 
equip o buscar alguna fórmula per conti-
nuar la relació.

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

Villacampa: de la Penya a una missió 
de salvament de refugiats amb Open Arms
L’expresident del Divina Seguros vol visibilitzar la problemàtica de la crisi de refugiats

En dos anys, Open Arms ha rescatat a 30.000 persones / ONG

Després de tota una vida vinculat a la Pen-
ya, Jordi Villacampa ha aparcat el món 
del bàsquet per buscar nous projectes. 
L’històric jugador verd-i-negre ha volgut 
sumar-se a una causa que s’ha convertit en 
universal. Durant aquesta temporada, Villa-
campa, el Divina Joventut i l’ONG Proactiva 
Open Arms van estrènyer els seus lligams. 
El club va intentar donar visibilitat a la tasca 
de rescat de refugiats que realitza l’orga-
nització, convertint el centre de la pista de 
l’Olímpic en un espai publicitari dedicat a 
l’ONG. Ara, un cop deixat el seu càrrec de 
president, Jordi Villacampa ha fet un pas 
més. Fa una setmana que l’exmàxim man-
datari del Divina es va sumar a una de les 
missions que Proactiva realitza al Medite-
rrani. Es calcula que l’ONG forjada a Bada-

lona ha rescatat a més de 30.000 persones, 
tot i que també n’ha vist morir a milers. 
Amb la voluntat de visibilitzar la problemà-
tica que té la crisi dels refugiats, Villacampa 
va decidir oferir-se voluntari per participar 
en una missió de 15 dies a prop de Líbia. 
La tripulació del Golfo Azzurro, vaixell que 
utilitza Open Arms, està composta per un 
cap, patrons, logistes, metges, socorristes, 
cuiners, periodistes i infermeres. “Jo faré de 
polivalent. És l’última figura que resta i és 
un rol on es pot fer de tot. Quan es rescata 
una barca amb 200 persones hi ha molta 
feina a fer”, relatava Villacampa abans de 
marxar cap a Malta, pas previ a l’inici de la 
missió. “És una decisió meditada. No vaig a 
Disneyland. Conec Proactiva i sé amb què 
es troben. He parlat amb el psicòleg i m’ha 

posat a lloc. Està bé tenir aquest suport 
emocional”, afegia l’expresident del Divina 
en una de les entrevistes prèvies que va rea-
litzar abans d’embarcar. Villacampa se sent 
“un privilegiat” per l’experiència que ha vis-
cut dins del món de l’esport. “No em puc 
queixar de res i trobo injust tot el que està 
passant al Mediterrani. Sé que no canviaré 
el món, però als governs els hauria de caure 
la cara de vergonya”, valorava el mític ‘8’. 

El resum d’un dia de rescat
Ja fa dies que la missió de Proactiva Open 
Arms va començar i aquest és el resum que 
es podria efectuar d’una sola jornada de 

rescat. Comptant amb dues llanxes ràpides, 
l’ONG va poder salvar el passat diumenge a 
389 nàufrags, sis dels quals eren embaras-
sades i 98 menors, fent 19 viatges d’anada i 
tornada fins al vaixell Golfo Azzurro. “No és 
el mateix veure-ho per televisió que ser-hi. 
El rescat ha superat les meves expectatives. 
Sense Open Arms, aquestes 400 persones 
no haurien sobreviscut”, reconeixia Jordi 
Villacampa als periodistes integrats dins de 
l’expedició. Els refugiats van ser traslladats 
fins al port de Pozzallo (illa de Sicília) per 
ser entregats a les autoritats italianes, pas 
previ a tornar a sortir a la mar en busca d’al-
tres petites embarcacions a la deriva.
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Moha decideix marxar 
i el Badalona ja ha fet ofertes
Manolo González adverteix que les notícies sobre renovacions o sortides trigaran a produir-se

Foto: Eloy Molina.

Moha Ezzafrani ha decidit deixar el CF 
Badalona. El jove davanter, encara amb 
un any de contracte amb l’entitat esca-
pulada, acceptarà una de les ofertes que 
li han arribat i la temporada que ve can-
viarà d’aires. Sempre, això si, que el seu 
nou club i el Badalona es posin d’acord 
en la quantitat del traspàs. Moha, fitxat 
ara fa un any de la Damm, ha debutat 
aquest curs a segona divisió B, de la mà 
de Manolo González, oferint un notable 
rendiment que ha despertat l’interès del 

molts clubs. El Badalona tenia la intenció 
de millorar les condicions del seu con-
tracte, però l’oferta que ha fet no ha estat 
prou seductora per al jugador.
També podria marxar Ismael Moyano, un 
altre dels futbolistes amb contracte en vi-
gor. El veterà central ha estat temptat pel 
CE Sabadell i contempla la possibilitat 
de sortir. Igual que en el cas de Moha, el 
Badalona hauria de rebre una compensa-
ció econòmica pel seu traspàs. Per altra 
banda, entre abans-d’ahir i ahir, els re-

presentants dels jugadors que segueixen 
interessant al Badalona van rebre l’oferta 
del club. José Miguel Morales, Fran Gri-
ma, Miquel Robusté, Aleix Coch, Víctor 
García, Sergio Maestre, Iván Agudo, 
Iván Guzmán i Gerard Oliva ja saben què 
obrarien si seguissin vestint de blau es-
capulat. “Els hem ofert una millora bas-
tant bona, tenint en compte les possibi-
litats que tenim. Espero que molts d’ells 
es quedin. Tot i que hi ha algun cas, com 
el de Gerard Oliva, que veig impossible, 
encara que li oferim molt més”, explicava 
ahir Manolo González a Ràdio Ciutat.
L’entrenador afegia que, en tot cas, les 
notícies sobre les renovacions o les sor-
tides d’aquests futbolistes encara triga-
ran a produir-se. “El mercat està aturat i 
els jugadors esperaran. Els equips amb 
un pressupost més alt, lògicament, tenen 
avantatge”. González confirmava, per al-
tra banda, que el pressupost d’enguany 
serà molt similar al de l’últim curs i avi-
sava que l’objectiu, per a la temporada 
vinent, ha de ser la salvació. “El grup 
serà molt difícil, amb l’Elx i el Mallorca, 
a més dels equips que no puguin pujar, 
de l’Hèrcules i el Vila-real B. El primer 
que hem de fer és mirar de no baixar”, 
manifestava.
González va confirmar també que la tem-
porada vinent els entrenaments seran 
matinals, amb doble sessió els dimecres. 
“Hi ha hagut una bona entesa amb el 

president”, va dir. Aquesta era una de les 
peticions del tècnic per tal de millorar el 
rendiment de l’equip.

Juanjo García, coordinador del fut-
bol base
El futbol formatiu del CF Badalona tindrà 
un nou màxim responsable la temporada 
vinent. Es tracta de Juanjo García, que 
ha estat tècnic del CE Júpiter les últimes 
vuit temporades. Garcia, a més de ser en-
trenador del primer equip de l’entitat de 
La Verneda, també coordinava les cate-
gories inferiors.
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Les gavines derroten el Sant Cugat i accedeixen als quarts de final de la Copa Catalunya

Badalona no tindrà la temporada 
vinent a un equip en la màxima ca-
tegoria del futbol femení espanyol. 
Per segona temporada consecutiva, 
el Seagull no ha estat capaç de su-
perar el play-off d’ascens, tot i que 
enguany les opcions reals de pujar 
han distat molt del tràgic desenllaç 
viscut el curs passat. Les dues de-
rrotes patides contra el Madrid CCF 
(1-3) i el Sporting Plaza de Argel 
(3-1) deixaven l’ascens en safata al 
conjunt madrileny, bloc que no ha 
desaprofitat l’oportunitat. Puntuant 
a Alacant, les blanques (7 punts) 
reafirmaven el seu lideratge dins 
del grup de promoció i certifica-
ven el seu ascens a Primera (2-2). 
Al Seagull li arribaven les notícies 
d’Alacant jugant un partit oficial: 
concretament la tercera ronda de la 
Copa Catalunya. Jordi Ferrón no re-
servaria cap peça per desplaçar-se 
a territori vallesà, buscant accedir 
a la següent fase de la competició 
i mantenir el to per l’últim tram del 

El Seagull es queda sense ascens a Primera Divisió

play-off. Les gavines serien cla-
rament superiors a un Sant Cugat 
que optaria per aguantar al darrere 
i intentar sorprendre les blaves al 
contraatac. Al Seagull li costaria 
obrir la llauna, però després d’errar 
diverses aproximacions podria 
avançar-se amb un gol psicològic 

de Carla Morera (44’). El cop rebut 
just abans del descans deixaria 
tocat al bloc vermell-i-negre, tot 
i que el pitjor per les vallesanes 
encara havia d’arribar. Només co-
mençar la segona meitat, el Seagull 
sentenciava amb el 0 a 2, també 
marcat per Morera (49’). Ja sense 

Al Seagull li queda la Copa Catalunya / B.López

opcions de pujar a la Liga Iberdro-
la, al conjunt de Ferrón ara li resten 
dos partits de play-off per jugar: un 
a domicili al camp del Madrid CFF 
(18 de juny) i un darrer a casa da-
vant el Sporting Plaza Argel (25 de 
juny). Toca acabar bé la temporada 
i agafar experiència de cara al futur. 

A Vic, buscant una semifinal
El pròxim cap de setmana, el 
Seagull no disputarà encontre de 
promoció. Diumenge (18h), les 
noies de Ferrón es desplacen a 
Osona per buscar la semifinal de 
la Copa Catalunya. El rival és el 
Vic.

L’empat sumat 
pel Madrid
CFF a Alacant
porta les 
blanques a la 
Liga Iberdrola 
i deixa l’equip 
de Jordi Ferrón 
sense cap opció

Manolo González:
“L’objectiu de la 
temporada que 
ve serà no baixar. 
Tindrem un grup molt 
difícil, amb l’Elx i el 
Mallorca, a més dels 
equips que no puguin 
pujar, l’Hèrcules i el 
Vila-real B”
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Títol pel júnior del Círcol, salvació pel 
Badalonès ‘B’ i reacció vital de la Minguella
El sènior ‘B’ femení del Sant Andreu de Natzaret perd i baixa a la Tercera Catalana

El Círcol és campió de Júnior Interterritorial / FCBQ

Badalona continua acumulant 
èxits i reconeixements esportius 
en aquest tram decisiu de tempo-
rada; on tots els títols s’acaben de 
decidir. En categoria Interterrito-
rial femenina, el Júnior del Círcol 
ha demostrat ser el millor, copsant 
l’esglaó més alt d’un podi català. 
En una final de molta tensió deci-
dida a cara o creu al Nou Congost 
de Manresa, l’equip de Jaume 
Lleal podria acabar aixecant la 
copa derrotant el Joviat (54-56).

Salvació del Badalonès ‘B’
La temporada que ha protagonit-
zat l’AE Badalonès ‘B’ a la Sego-
na Catalana només es pot definir 
amb dos conceptes: patiment i 
emocions fortes. Els vermells es 
jugaven tot l’any el passat cap de 
setmana, en el tercer i definitiu 
partit d’un play-off de permanèn-
cia que ha acabat sent d’infart. 

La Minguella es 
jugarà el futur 
a Primera en un 
tercer partit de 
màxima tensió a 
la pista del Reus

cap de setmana també va servir 
per deixar sensacions totalment 
contraposades a la ciutat. D’una 
banda, a la Primera Catalana, l’AE 
Minguella aconseguia agafar-se 

amb força a promoció de per-
manència, guanyant el segon partit 
de la seva sèrie davant el Natació 
Reus Ploms (50-36). L’agressivitat 
mostrada per les blaves durant el 
primer temps seria espectacular. 
De fet, el Natació només seria ca-
paç d’anotar dos punts al llarg del 
segon període (33-12), quedant 
forçat a disputar un tercer partit 
dramàtic per decantar la balança 
de la salvació. A la Segona Cata-
lana, però, les notícies negatives 
les protagonitzava el Sant Andreu 
de Natzaret ‘B’, club condemnat al 
descens després de perdre el se-
gon duel de la promoció davant 
el Canovelles (56-63). Un parcial 
de 0 a 5 rebut pel bloc de Ferran 
Guerrero en l’últim període envia 
les de Pomar a Tercera. La UB Lle-
fià, per la seva part, culmina l’any 
sent el vuitè millor equip dels 64 
inscrits a la Segona Catalana. 

Després de recuperar el factor 
pista en contra derrotant el BF 
Cornellà en el primer duel (60-
67) i de fallar a Ausiàs March en 
el segon enfrontament (67-75), 
el Badalonès s’hauria de guanyar 
la salvació lluny de Badalona. El 
matx decisiu s’hauria de decidir en 
els últims segons, instant on una 
cistella màgica de Sánchez i un tir 
lliure de Rodríguez li acabarien 

donant la permanència a Segona a 
l’AE Badalonès ‘B’ (55-57).

Cara i creu per Badalona
En categories femenines, el darrer 
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El Marina Day omple d’activitats 
i esport el Port de Badalona
Els visitants podran pujar a l’Astral, un dels vaixells de Proactiva Open Arms

Astral, de Proactiva / N. Torres

Espectacle ‘Va de sarsuela’

Colás-tenor i Josep Jarque-baix. L’especta-
cle es va estrenar a Terrassa dins del Cicle 
de Sons Clàssics el passat 4 de juny i té 
prevista una gira que s’inicïa a Badalona i 
que passarà per Santa Coloma de Grame-
net, Sabadell o Igualada. El concert està 
organitzat per l’Associació Enfoc Musical 
i la Parròquia de Santa Maria amb la col.
laboració de la Parròquia de Sant Francesc 
i Santa Clara i els establiments d’Òptica 
Hispano i Can Riera.

Aquest diumenge 11 de juny, a les 18:00, 
té lloc el concert Va de Sarsuela! a la Pa-
rròquia de Santa Maria de Badalona. Un es-
pectacle que repassa les àries, duos i cors 
més emblemàtics de les sarsueles que van 
fer història com La verbena de la paloma, La 
tavernera del puerto, Katiuska, La gran via, 
La Tempranica o Cançó d’amor i de guerra. 
Interpretat per la Companyia Opera-Co-
llage, integrada per Laia Campssoprano, 
Merche Handrich-Mezzo, Joan Martínez 

Tarda de sarsuela a la 
Parròquia de Santa Maria
Diumenge a partir de les 18h

Aquest dissabte 10 de juny se celebra el dia 
dels Ports Esportius, iniciativa de l’Asso-
ciació Catalana de Ports Esportius i Turís-
tics (ACPET). A Badalona, s’han programat 
“batejos” de les activitats esportives que 
ofereixen diferents clubs amb base al Port.  
De manera que, de 10h a 14h, hi haurà ba-
tejos gratuïts de vela amb embarcacions de 
J80, amb velers “Fusion”, de pàdel surf, de 
caiac, de rem i de Dragon Boats.
El Club de Pesca Esportiva Badamar oferirà 
sortides per navegar en família, en les que 

s’explicarà la tècnica de la pesca esportiva. 
La informació detallada està disponible a 
la web de l’ACPET (www.acpet.es), al Fa-
cebook (Marina Day Catalunya), Twitter @
MarinaDayCat, #MarinaDaycat) i al canals 
de Facebook i de Twitter del Port @Portde-
Badalona
El Marina Day vol trencar amb la imatge 
que té molta gent de que els ports són llocs 
tancats i elitistes, i la comunitat del port de 
Badalona no només s’obre i convida, sinó 
que acull, des de fa un any, el veler Astral 

de l’ONG Open Arms.  
Durant el matí de dissabte, voluntaris 
d’aquesta oenegé faran visites guiades 
a aquest veler adaptat per al salvament i 
medicalitzat, que va salpar a finals de juny 

de 2016 de Badalona a denunciar que el 
tancament de la frontera i de la fugida per 
Turquia estava obrint altres rutes igualment 
mortals a les costes de Líbia, a poques mi-
lles d’Itàlia.

S’entregaran els Premis Literaris Ciutat de Badalona 2017

El Teatre Principal acollirà el proper dijous 22 
de juny, a les 20 hores, la celebració de la Nit 
Literària 2017, en el decurs de la qual es lliu-
raran els Premis Literaris Ciutat de Badalona 
2017. Es tracta del XXVI Premi Literari Ciutat 
de Badalona de Narrativa - XXX Premi Literari 
Països Catalans-Solstici d’Estiu; el XIX Premi 
Literari Ciutat de Badalona de Narrativa Ju-
venil; el XVII Premi Betúlia de Poesia - Me-
morial Carme Guasch; i el X Premi Literari de 

Badalona celebra el proper dijous la 
seva Nit Literària al Principal

Teatre Breu Inicia’t. Durant l’acte s’interpre-
tarà Una paraula grega, un espectacle poètic 
i musical entorn de l’obra de Jaume Vidal 
Alcover (Manacor, 1923 – Barcelona, 1991). 
Alcover va ser un escriptor que va destacar 
en tots els àmbits de la literatura, com a poeta 
(premi Carles Riba, 1967), narrador (premi 
Víctor Català, 1968), dramaturg, assagista, 
traductor, investigador i professor. També la 
poeta i cantant Odile Arqué oferirà als assis-

tents una perspectiva personal de la poètica 
a través dels poemes L’hora verda, El dolor 
de cada dia, Sonets a Eurídice, Le sacre du 
printemps, El fill pròdig o Sonets alexan-
drins, entre d’altres, que entrellacen en els 
seus versos l’alegria, l’amor i el dolor. La Nit 
Literària 2017 serà presentada per la perio-
dista de Badalona Comunicació Anna Rovira. 
La direcció musical i l’acompanyament de la 
guitarra anirà a càrrec de Chiara Giani.

Després de setmanes d’assajos i posades 
a punt, “Rumors” s’estrena aquest cap de 
setmana al Círcol. La Dramàtica, la com-
panyia estable del Círcol, sota la direcció 
de la Laura Forteza i la col·laboració de la 
Núria Fibla i en Ferran Montanyà porten a 
escena l’obra els dies 10 i 11 de juny. Una 
hilarant comèdia d’embolics ambientada a 
l’alta societat de Nova York, de Neil Simon, 
l’autor de la cèlebre “L’estranya parella”. Les 
representacions seran aquest dissabte, a les 
21h, i diumenge a les 19h.

Final de 
temporada 
teatral al Círcol 
amb ‘Rumors’

Foto d’arxiu / Ajuntament
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